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Svar på spørsmål stilt i formannskapet 26. januar 
 
 
 
Andreas Kagiavas Torp (H) stilte følgende spørsmål:  
 

1. Status NAV kontor i Krødsherad i dag og etter 1.mars 2023.  
 
Kommunedirektør svarte ut: Det jobbes med dette, kommer tilbake til dette.  
 

2. Hva er grunnen til det tok en måned å få sendt ut referat fra skolekomitemøte?  
 
Kommunedirektør svarte ut: Beklager sen utsendelse.  
 

3. Hva er grunnen til at FAU ikke er tatt inn i skolekomitemøte?  
 
Kommunedirektør svarte ut: Vi har tidligere tatt inn representanter utenfor 
skolekomiteen, dette er ikke blitt gjort riktig og i tråd med vedtaket. Det kan legges 
frem en sak til behandling i kommunestyret den 9.februar 2023, dersom dette er 
ønskelig. 
 
Gustav Kalager (AP) stilte følgende spørsmål:  
 

1. Få tilsendt referat fra møte 21.12.22 mellom Viken og Krødsherad kommune 
om tema trafikkavvikling.  

 
Svar: Dette er utført 
 

2. Ber om å få tilsendt møteplan for skolekomiteen 1.halvår 2023.  
 
Svar: 14.02, 23.02, 22.03, 09.05, 08.06 

 
 
3. Har det vært møter eller epostutveksling mellom Viken og Krødsherad 
kommune i skolesaken etter 21.12.2022? Om så er tilfelle ber vi om å få 
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tilsendt referater.   
 
Svar: Nei 
 

3. Er rom og funksjonsprogram vedtatt og i tilfelle ber vi om å få tilsendt 
referater.  

 
Svar: Nei, konkluderes medio februar. 

 
4. Status plan og designkonkurransen. Hvilken ramme er lagt til grunn og 

størrelsen på motivasjonshonoraret.  
 
Svar: Ikke besluttet p.t. 

 
5. Hva er status i detaljreguleringen av Noresundanlegget. 

 
Svar: Gjeldende plan er å legge den fram for 1. gangs behandling i februar. 
 

  
6. Få tilsendt gjeldende rutiner for utleie av Krøderen samfunnshus. 

 
Svar: Vedlagt. 

 
7. Status og fremdriftsplan for gatelys Hervik og Gamle Mester. 

 
Svar: Sammen med e-verket er det tatt kontakt med prosjekterende rådgiver. Videre 
fremdrift vil følge av dette. Øvrige parters rolle (herunder Fylkeskommunen og 
Velforeninger) avklares fortløpende.  
 

 
8. Status arbeide med kjøp av tomtearealer på Krøderen. 

 
Svar: Det er foreløpig ikke kommet til enighet med grunneier om kjøp, dialog pågår.  
 

 
9. Status områderegulering Krøderen og fremdriftsplan. 

 
Svar: På bakgrunn av vedtaket i sak 119/2022, startet kommunen nødvendig 
ansettelsesprosess for å sikre oppføling av vedtaket og videre plan for 
Områderegulering og tettstedsutviklingen. Ansettelsesprosessen vil konkludere ila 
uke 6, og videre fremdrift vil følge av dette forholdet. Videre prosess for planprogram 
og vurdering av omfang for dette, vil avhenge av ressurssituasjonen.  
 

 
10. Status fremdriftsplan for Nordekk - Noremoen industriområde. 

 
Svar: Partene i prosessen for erverv av Noremoen industrianlegg og tilstøtende 
adkomst, er enige om forholdene for endelig salg og videre benyttelse. Vegrett er for 
eiendommene er tinglyst, og Kommunen vil overta eiendommen ved månedsskiftet 
februar/mars. Først da starter jobben med nødvendig tilrettelegging for nytt formål. 
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11. Sluttregnskap Norefjellporten, få det tilsendt.  

 
Svar: Dette kommer i forbindelse med at årsregnskapet legges fram.   
 
 

12. Status og fordeling av strømstøtte. 
 
Svar: Det vil bli holdt en egen orientering om strømstøtte til næringslivet i kommende 
kommunestyremøte.  
 
Det er kommet inn 14 strømstøttesøknader privat. 
12 søknader er innvilget. 
2 er avslått da ikke hadde høy nok strømregning (under 3000 kr). 
Gjennomsnittlig utbetaling 2137 kr. 
Totalt utbetalt 25 645 kr. 
 
 

13. Status om NAV kontor og fremdriftsplan. 
 
Svar: Det arbeides med en løsning i Norefjellporten som vil kunne tas i bruk over 
sommeren.   
 

14. Status og fremdriftsplan for EXPO`s prosjekt i Noresund sentrum. 
 
Svar: Expo jobber etter ambisjonen som ble presentert i høst, men det har vært 
mindre fremdrift en hva planen da antydet. Det skyldes en krevende markeds- og 
bemanningssituasjon. Per januar 2023 er ifølge Expo god utvikling med ulike 
næringsinteresser og investormiljøer. Det foreligger ikke dato for varslet planoppstart. 
Kommunen vil oppfordre til at dette kommer så fort som mulig. 
 
 

15. Status og fremdriftsplan for Partums prosjekt i Noresund sentrum. 
 
Svar: Det har ikke vært utvikling eller bevegelse i Partum sitt prosjekt på Noresund 
siden i høst. 
 

16. Hvorfor glapp lokalisering av politikontor for Krødsherad kommune? 
 
 
Svar: Kommunedirektøren har ikke kjennskap til Justisdepartementets vurderinger 
som ligger til grunn for beslutningene om valg av plassering av nye lensmannskontor.  
 
 

17. Hva har Krødsherad kommune for plan, når det gjelder å redusere den store 
andelen av våre innbyggere (21%) som står utenfor arbeidslivet?  

 
Svar: Det foreligger ingen egen avgrenset plan for dette temaet p.t. 
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18. Hvilke rutiner har Krødsherad kommune for å besvare og behandle 
henvendelser/søknader om støtte/starttilskudd fra næringsdrivende. Har fått 
henvendelse fra næringsdrivende om mangel på tilbakemelding på 
henvendelser: 25.08.22 - mail til KK uten svar 21.11.22 - mail til KK uten svar 
21 13.12.22 - mail til KK v/ordfører uten svar 22.12.22 - telefon til ordfører. Pr. 
10.01.23 er det fortsatt ingen svar på henvendelsene.  

 
Svar: Kommer tilbake til dette spørsmålet ved en senere anledning. 
 
 
Kjersti Aasen (UA) stilte følgende spørsmål:  
 

1. Etterlyser svar på hvor mye lovlighetskontrollen har kostet totalt.  
 
 
Svar: Statsforvalter anslår et tidsforbruk på 60 timer til å behandle 
lovlighetskontrollene. Internt i administrasjon anslås et tidsforbruk på rundt 30 timer. 
Ut ifra en tentativ årslønn på kr. 700.000 er indirekte kostnaden i underkant av kr. 
50.000. Som tidligere informert om er kommunens direkte økonomiske kostnader til 
saken anslagsvis kr. 130.000. 
 
 
Svar på spørsmål fra Gustav Kalager om tidsforbruk i organisasjonen i 
skolesaken. 
 
Dette er en utfordrende kartlegging da det ikke er ført timeforbruk hos den enkelte. 
Tallene som framkommer er basert på skjønn og til dels grove overslag, og det må 
tas forbehold om alt er fanget opp. Estimerte tidsbruk er knyttet spesifikt til 
prosjektering og prosesser direkte knyttet til skolesaken. Det betyr at eksempelvis 
beslektede saker som stedsutviklingsarbeid som har blitt stoppet underveis ikke er 
tatt inn. Det er lagt ned om lag 20 timer for å svare ut dette spørsmålet, og for å 
kunne løfte presisjonsnivået vesentlig må det legges ned en god del flere timer for å 
få det til.  Kartleggingen som er gjort viser et estimert timeforbruk i sjiktet 5.000-6.000 
arbeidstimer. En omregning av timer til kostnader basert på 5.500 timer og en 
årslønn på kr. 700.000 beløper disse indirekte kostnadene seg til rett i underkant av 
3. mill. kr.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vedlegg 
1 Vedlegg - Utleie samfunnshus Krøderen 
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